
Protokół nr XXVIII/2020 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 29grudnia 2020 r.  

w godz. 15:00 do 17:00 w Gminnym Centrum Kultury w Małej Nieszawce 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Aniela Grela 

2. Mieczysław Kociucki 

3. Ryszard Kryszewski 

4. Aleksandra Rębacz 

5. Alina Sobecka 

6. Marcin Sobiech 

7. Katarzyna Streich 

8. Jadwiga Szczygielska 

9. Rafał Szulc 

10. Wioletta Szymańska 

11. Ireneusz Śmiechowski 

12. Ewa Tarkowska 

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

Nieobecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Dorota Krychowiak 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.    

2.  Przyjęcie protokołu z: 

a) XXV sesji, która odbyła się w dniu 6 listopada 2020 roku, 

b) XXVI sesji, która odbyła się w dniu 1 grudnia 2020 roku. 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Wielka Nieszawka (druk nr 1), 

b) uzgodnienia zakresu prac dotyczących pomnika przyrody - dębu szypułkowego (druk nr 2), 

c) zmieniająca w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielka 

Nieszawka (druk nr 3), 

d) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa (druk nr 4), 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej (druk nr 5), 

f) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2021 (druk nr 6), 

g) Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2021 r. (druk nr 7), 



h) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021–2024 

(druk nr 8), 

i) uchwalenia budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (przekazano radnym dn. 13 listopada 

2020 r. ,druk nr 9), 

j)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 

(przekazano radnym dn. 13 listopada 2020 r. ,druk nr 10), 

k)  przyjęcia rezygnacji radnej Ewy Tarkowskiej z funkcji Przewodniczącej Rady Gminy Wielka 

Nieszawka (druk nr 11), 

l) wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 12).  

 

Przerwa 

 

4. Przyjęcie planów pracy na 2021 rok: 

a)  Komisji Rewizyjnej (druk nr 13), 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (druk nr 14), 

c)  Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk nr 15), 

d)  Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 16), 

e)  Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 17), 

f) Rady Gminy (druk nr 18)  

5.  Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

6.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

7.  Interpelacje i wolne wnioski. 

8.  Zakończenie sesji. 

 

 

 

Ad.1  

a) XXVIII sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Ewa Tarkowska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Skarbnika Gminy, Panie i Panów 

Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że na posiedzeniach Komisji Rady Gminy została 

podjęta decyzja o zdjęciu z porządku obrad punktów: 3 d) projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa (druk nr 

4), oraz punktu 3 h) projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021–2024 (druk nr 8). Przewodnicząca poddała 

pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianami.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka,Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

PRZECIW:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 



NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad. 

 

Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne uwagi 

co do treści protokołu z XXV sesji, która odbyła się w dniu 6 listopada 2020 roku. 

Przewodniczącapoddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXV sesji w przedstawionej 

treści.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW:3 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI: 2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXV sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów.  

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne uwagi 

co do treści protokołu z XXVI sesji, która odbyła się w dniu 1 grudnia 2020 roku. 

Przewodniczącapoddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVI sesji w przedstawionej 

treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJE SIĘ: 2 

Aniela Grela, Rafał Szulc 

NIEOBECNI: 2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXVI sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów.   

 

Ad. 3 

a) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1) 



Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady–poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu 

PrzewodniczącaRady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Wielka Nieszawka (druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/144/2020). 

 

b) Przewodnicząca Rady -poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady–poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uzgodnienia zakresu prac dotyczących pomnika przyrody - dębu szypułkowego (druk nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/145/2020). 



 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady–poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w 

sprawiezmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 3). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/146/2020). 

 

d) Zdjęty z porządku obrad 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady–poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady–poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała na jakim etapie jest sprawa podpisania umowy, a także 

jak jest rozstrzygnięta sprawa wniosku o dofinansowanie do przewozów. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że wniosek został złożony do Wojewody. Do 31 

grudnia ma być informacja zwrotna z Urzędu Wojewódzkiego. Na podstawie procedowanej 

uchwały i informacji zwrotnej z Urzędu Wojewódzkiego będzie można podpisać umowę z 

firmą Arriva.  

Przewodnicząca Rady – zapytała na jaki okres czasu będzie podpisana umowa. 



Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że na rok.  

Radny Rafał Szulc – zapytał czy przed podpisaniem umowy radni będą mogli zapoznać się z 

umową.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – tak, radni będą powiadomieni przed podpisaniem umowy.   

Radny Mieczysław Kociucki – powiedział, że nie zdarzyło się jeszcze by na etapie 

gminnych przewozów nie było dofinansowania. 

Radna Aniela Grela – zapytała czy umowa będzie podpisana od 1 stycznia 2021 r., oraz czy 

Arriva do tego czasu będzie prowadziła przewozy. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – jeśli do 31 grudnia 2020 r. dostaniemy informację od 

Wojewody to umowa będzie podpisana od 1 stycznia 2021r., a jeżeli informacja o 

dofinansowaniu będzie po dniu 1 stycznia, to umowa zostanie podpisana w najbliższym 

możliwym terminie. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy przy podpisywaniu umowy nadal będzie 

obowiązywało zapewnienie o tańszych biletach dla mieszkańców.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – głównym założeniem umowy jest by mieszkańcy mieli tańsze 

bilety niż obecnie. 

 

PrzewodniczącaRady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w 

sprawiewyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej (druk nr 5) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/147/2020). 

 

Na sesję przybyła radna Dorota Krychowiak.  

 

f) Przewodnicząca Rady–poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie z zastrzeżeniem punktu dotyczącego źródła 

finansowania członków komisji, autopoprawka została naniesiona.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 



Radni nie zabrali głosu. 

PrzewodniczącyRady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2021 wraz z autopoprawką (druk nr 6). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/148/2020). 

 

g) Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej 

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

PrzewodniczącaRady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 r. (druk nr 7), 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Aniela Grela 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/149/2020). 

 

h) Punkt zdjęty z porządku obrad. 



 

 

i) Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnik Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 9) 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą KomisjiStatutowo- 

Regulaminowej. 

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu PrzewodniczącąKomisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząc Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 wraz z autopoprawkami (przekazano 

radnym dn. 13 listopada 2020 r. ,druk nr 9), 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/150/2020). 

 

 



 

 

j) Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnik Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 10) 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą KomisjiStatutowo- 

Regulaminowej. 

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu PrzewodniczącąKomisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy Regionalna Izba Obrachunkowa wydając opinię w 

dniu 18 listopada, nie będzie miała uwag odnośnie przyjętej w dniu 1 grudnia 

termomodernizacj, która zwiększa deficyt budżetu o 2 mln zł.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, ze Rio opiniuje tylko pierwotnie złożony 

projekt budżetu.  

PrzewodniczącaRady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 

wraz z autopoprawkami (przekazano radnym dn. 13 listopada 2020 r. ,druk nr 10). 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVIII/151/2020). 

 

k) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 11) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia rezygnacji 

radnej Ewy Tarkowskiej z funkcji Przewodniczącej Rady Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 

11). 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 

Alina Sobecka, Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością 

głosów(uchwała nr XXVIII/152/2020). 

 

l) W związku z przyjęciem rezygnacji Przewodniczącej Rady, dalsze obrady poprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

Wiceprzewodnicząca Rady podziękowała  radnej Ewie Tarkowskiej za całoroczną pracę. 

Wiceprzewodnicząca Rady wprowadziła w temat (druk nr 11).  

Została powołana Komisja Skrutacyjna w składzie : Aleksandra Rębacz, Rafał Szulc, Ryszard 

Kryszewski. 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

Wiceprzewodnicząca Rady po przerwie wznowiła obrady.  

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

Przewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

Została zgłoszona kandydatura radnej Wioletty Szymańskiej. 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie na to stanowisko.  

Została zgłoszona jedna kandydatura. W związku z tym Komisja Skrutacyjna przeprowadziła 

procedurę głosowania w sprawie wyboru radnej Wioletty Szymańskiej na stanowisko 

Przewodniczącej Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aleksandra Rębacz przedstawiła wyniki 

głosowania w sprawie wyboru radnej Wioletty Szymańskiej na stanowisko Przewodniczącej 

Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

głosów za : 11  

głosów przeciw : 2 

głosów nieważnych : 1 



 

Radna Wioletta Szymańska została wybrana większością głosów na Przewodniczącą Rady 

Gminy Wielka Nieszawka. 

Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów (uchwała nr XXVIII/153/2020). 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

Przewodnicząca Rady po przerwie wznowiła obrady i podziękowała radnym za wybór i 

oddane głosy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - pogratulował radnej Wiolecie Szymańskiej wyboru na 

Przewodniczącą Rady Gminy.  

 

Ad. 4 

a) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2021 rok. (druk nr 13) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Marcin Sobiech, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej jednogłośnie. 

 

b) Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z Regulaminem Rady Gminy Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji nie musi przedstawiać planu pracy. W związku z tym plan pracy Komisji 

na rok 2021 nie będzie przyjmowany.   

 

c) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji na 2021 rok. (druk nr 

15) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Marcin Sobiech, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 



Radni przyjęli plan pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji jednogłośnie. 

 

d) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu na 2021 rok. (druk nr 16) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Marcin Sobiech, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie. 

 

e) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Statutowo-

Regulaminowej na 2021 rok. (druk nr 17) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Marcin Sobiech, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej jednogłośnie. 

 

f) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 2021 

rok. (druk nr 18) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Marcin Sobiech, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Grzegorz Dombrowski 



Radni przyjęli plan pracy Rady Gminy jednogłośnie. 

 

Ad 5 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformował, że Komisja 

spotkała się w dn. 4 i 6 grudnia opiniując budżet, 22 grudnia  w celu opiniowania materiałów 

na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Małgorzata Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w 

dn. 10 grudnia opiniując budżet, 22 grudnia  w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 10 grudnia opiniując budżet, 22 grudnia  w 

celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz– poinformowała, 

że Komisja spotkała się w dn. 22 grudnia  w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Szymańska – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 10 grudnia opiniując budżet, 22 grudnia  w 

celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Rady złożyła rezygnację z funkcji Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXVII sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 4 grudnia 2020 r. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aniela Grela – odniosła się do wójta w temacie szczepień przeciwko wirusowi 

COVID - 19. Zapytała o konkretne rozwiązania w tej sprawie.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że w dniu 4 stycznia 2021 r. odbędzie się zebranie 

Rady Społecznej odnośnie szczepień.  

Radna Arkadiusz Wyrzykowski – poruszył sprawę złego stanu technicznego dróg na 

ulicach: Leśnej, Magnoliowej, Prostej. Poprosił o naprawę powierzchni w miejscach gdzie 

występują ubytki.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że Urząd Gminy zajmie się tą sprawą.  

Radny Ryszard Kryszewski - poprosił wójta o reakcję odnośnie złego stanu nawierzchni  

ulicy Długiej w Cierpicach.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że tą sprawą powinna zająć się gazownia, która 

kładła w tym miejscu gazociąg,  uszkadzając nawierzchnię drogi.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – przekazał zaniepokojenie mieszkańców w związku z 

brakiem informacji odnośnie szczepień. Nie do przyjęcia jest pomysł przeprowadzania 

szczepień w Ciechocinku.  



Radna Aniela Grela – zapytała czy został już wyłoniony Sekretarz Gminy, oraz jak dużo 

było zgłoszonych kandydatur.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że zostało złożone jedno zgłoszenie.  

Radna Katarzyna Streich - zapytała na jakim etapie jest projekt z budżetu obywatelskiego, 

w sprawie przygotowania dzieci do egzaminu z języka angielskiego.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że poinformuję w najbliższym czasie.  

 

 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XXVIII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 


